
Bij de stemming voor de eerste
kandidaat voor de tweede voor-
dracht, waaraan 99 leden hebben
deelgenomen, terwijl 138 leden de
presentielijst hebben getekend,
verkrijgen de heer mr. A.G. Pos 96
stemmen, mevrouw Y.C.M.T. van
Rooy 1 stem en de heer W. Mateman
1 stem, terwijl er 1 blanco stem werd
uitgebracht.

De voorzitter: Aangezien de heer
mr. A.G. Pos de volstrekte meerder-
heid van stemmen op zich heeft
verenigd, zal hij als eerste kandidaat
op de tweede voordracht worden
geplaatst.

Bij de stemming voor de tweede
kandidaat voor de tweede voor-
dracht, waaraan 103 leden hebben
deelgenomen, terwijl 138 leden de
presentielijst hebben getekend,
verkrijgen de heer mr. H.A.M. Aaftink
96 stemmen, de heer jhr. mr. O. de
Savornin Lohman 1 stem en de heer
mr. A.W.H. Meij 1 stem, terwijl 1
blanco en 1 ongeldige stem zijn
uitgebracht.

De voorzitter: Aangezien de heer
mr. H.A.M. Aaftink de volstrekte
meerderheid van stemmen op zich
heeft verenigd, zal hij als tweede
kandidaat op de tweede voordracht
worden geplaatst.

Bij de stemming voor de derde
kandidaat voor de tweede voor-
dracht, waaraan 108 leden hebben
deelgenomen, terwijl 138 leden de
presentielijst hebben getekend,
verkrijgen de heer mr. A.W.H. Meij
101 stemmen, de heer jhr. mr. O. de
Savornin Lohman 4 stemmen, de
heer mr. D.H. Beukenhorst 1 stem en
de heer Van Walsem 1 stem, terwijl 1
stem blanco is uitgebracht.

De voorzitter: Aangezien de heer
mr. A.W.H. Meij de volstrekte
meerderheid van stemmen op zich
heeft verenigd, zal hij als derde
kandidaat op de tweede voordracht
worden geplaatst.

Deze voordrachten zullen schriftelijk
aan Hare Majesteit de Koningin
worden aangeboden.

Ik dank de leden-stemopnemers voor
de door hen genomen moeite.

Om te vermijden dat enig
commissiewerk en met name
openbare vergaderingen vast komen

te zitten, stel ik voor, het twee-
minutendebat naar aanleiding van
het algemeen overleg Kwaliteit
arbeid en zorg niet meer vandaag te
laten plaatsvinden, maar morgen.
Daardoor kan het overleg dat om
17.00 uur zou beginnen, zo snel
mogelijk daarna aanvangen. Ik neem
aan dat iedereen dat een goede
methode vindt.

Daartoe wordt besloten.

De voorzitter: Ik deel de Kamer
mede, misschien ten overvloede,
maar straks lopen leden weg, dat ik
er rekening mee houd dat in het
debat in verband met Schengen, dat
straks zal aanvangen en dat met
spoed is aangevraagd, een motie
wordt ingediend. Uit de motivering
van de verzoeken om dat debat heeft
de Kamer al kunnen afleiden dat
daar ook over moet worden
gestemd. Ik realiseer mij dat, als ik
rond 19.00 uur of 20.00 uur de
stemmingsbel zou laten gaan, de
andere orde in dit huis in gevaar
komt. Ik stel dus voor, dat wij
onmiddellijk na dat debat zo nodig
stemmen. Dat zal wel voor 18.00 uur
zijn.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is de behandeling van:
- de brief van de vaste

commissie voor Volksgezond-
heid, Welzijn en Sport, houdende
het voorstel om de modernise-
ring van de ouderenzorg aan te
wijzen als groot project (24333,
nr. 4).

De voorzitter: Ik stel voor, overeen-
komstig het voorstel van de
commissie te besluiten.

Daartoe wordt besloten.

Aan de orde is een debat naar
aanleiding van een algemeen
overleg over duurzaam bouwen.

De beraadslaging wordt geopend.

©

Mevrouw Assen (CDA): Voorzitter!
De CDA-fractie hecht sterk aan
duurzaam bouwen. Dat is ook bij de
algemene beschouwingen gebleken
en in ons plan van aanpak duidelijk
geworden. Een aantal zaken komt

echter naar de mening van mijn
fractie in de onderhavige voorstellen
onvoldoende aan bod. Allereerst
vindt mijn fractie het niveau van
Dubo te laag. Het pakket maatrege-
len is te mager, te zeer reeds
gemeengoed en vanzelfsprekend
geworden. Wij verzoeken daarom, de
tijdelijke stimuleringsmaatregelen te
richten op een extra pakket
maatregelen die nog geen gemeen-
goed zijn in Dubo. Daarvoor dienen
wij een motie in die is medeonderte-
kend door GroenLinks.

Motie

De Kamer,

gehoord de beraadslaging,

constaterende, dat de tijdelijke
stimuleringsregeling duurzaam
bouwen voornamelijk gericht is op
voorzieningen die reeds breed
toegepast worden en inmiddels min
of meer als vanzelfsprekend kunnen
worden beschouwd;

overwegende, dat volwaardig
duurzaam bouwen gediend is met
een hoger ambitieniveau dan de
voorzieningen waarop de geõÈntrodu-
ceerde stimuleringsregeling van
toepassing is;

verzoekt de regering de tijdelijke
stimuleringsregeling uitsluitend te
richten op door verhuurders bij
renovatie aangebrachte voorzienin-
gen die nog geen gemeengoed zijn
en waarmee een substantieÈ le
milieuwinst kan worden geboekt,

en gaat over tot de orde van de dag.

De voorzitter: Deze motie is
voorgesteld door de leden Assen en
M.B. Vos. Naar mij blijkt, wordt zij
voldoende ondersteund.

Zij krijgt nr. 3 (24280).

Mevrouw Assen (CDA): Het
convenant tussen de koepels en het
Rijk over de energiebesparing loopt
af. Gezien de door de staatssecretaris
genoemde resultaten en gezien het
feit dat het energiebesparings-
convenant is gericht op standaard-
voorzieningen, acht mijn fractie een
vervolgconvenant gewenst. Daarvoor
dien ik de volgende motie in.

Voorzitter

Tweede Kamer Duurzaam bouwen
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